

# Afdelingsbestyrelsesmøde

Afd. 45 Langørvej i Fælleshuset

## Referat

**Ordstyrer:** *Hanne*    **Referent:** *Gitte*    **Dato:** 10.08.21 kl. 9.30

### 1. Beboerhenvendelser.

*a. Forespørgsel om hækklipning indvendig*

*b. Grønne containere tømmes 2 gange mdr.? Gitte undersøger*

### 2. Godkendelse af referat fra forrige møde.

*a. Ros for fyldestgørende referat*

### 3. Godkendelse af dagsorden. *OK*

### 4. Indgående post. *Ved Gitte*

*a. Gitte har været til repræsentantskabsmøde, hvor der blev oplyst, at afdelingen skal have affaldssortering i 10 forskellige containere. Måske start 2022.*

*b.Nyhedsbrev fra Fællesrådet ophængt i skralderummet.*

*c.Tilladelse givet til udvidelse af dør i redskabsrum for elscooter.*

## **5. Opfølgning af igangværende sager.**

*a.Rykke for møde med Mogens og flyttesynsmand Morten.*

*b.Afdelingsmøde 02.09.21 kl. 15.30 i Fælleshuset.*

***Bestyrelsen opfordrer alle husstande til at møde op, da dette er stedet, hvor meninger tilkendegives.***

*c.Hækklipning – bestyrelsen opfordrer beboere, med fælles hæk, at tale sammen om højden på hækken. Uenighed betyder, at der kommer en kommunal hegnssynsmand ud – mod betaling.*

*d.P-plads – vore p-pladser er offentlige og IKKE private (se vedlagte fra ALMEN BO)*

## **6. Regnskab. Bente og Gitte Alt ok.**

## **7. Eventuelt.**

*a.Fællesspisning tages op til næste afdelingsbestyrelsesmøde*

## **8. Næste møde.**

*Tirsdag den 07.09.21 kl. 9.30*